
Beste griffie,
 
Wij hebben de volgende vragen over de meejrarenprognose grondexploitatie  Makado 
2022:

1. Kunt u ons toelichten waarom de initiatiefnemer heeft aangegeven om Blok A nog 
niet te ontwikkelen?

2. Kunt u ons een plan laten zien met wat de gefaseerde ontwikkeling voor het Makado
inhoudt?

3. We zien een negatieve eindwaarde van ruim 1,4 miljoen per 31-12-2024. Kunt u dit 
negatieve saldo duiden?

Wij hopen spoedig antwoord te ontvangen.
 
Namens de gehele JessLokaal-fractie,
Marijn Streefkerk


